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SKOLEBESTYRELSEN

Til stede: Mette, Helle, Camilla, Mads, Frej, Trisse, Peter, Marianne, Benedikte, Tue, Christiane, Kasper og 
Tania

Afbud:

Suppleant: Gæst:

Referat for møde onsdag den 11. december 2024 16.30 - 18.30

Punkt Beskrivelse Referat
1.
16.30-
16.50

Budget 2025 (D,B)
Godkendelse af budget 2025 
Bilag vedlagt

Kasper gennemgik det foreslåede budget for 2025. 
Der er små ændringer i forhold til afsættelse af 
midler til udskiftning af skolemøbler over de 
kommende år. Desuden en opjustering af tildeling til 
lejrskoler svarene til det faktiske forbrug i forhold 
vores niveau. Et endnu ukendt engangsbeløb 
forventes til indkøb af læremidler som erstatning for 
iPads i 0.-5.kl., men det er endnu ikke vedtaget. 
Skolebestyrelsen godkender budgettet

2.
16.50-
17.10

Principper for skolerejser mm. (D,B) 
Forslag til ændring af beløb og præcisering 
Bilag

Punktet blev drøftet. Det konkrete forslag til ændring 
af grundbeløbet til 10.000 kr. blev vedtaget. Det 
præciseres at der er et loft på "ispenge” på 500-700 
kr./elev. Skolebestyrelsen ønsker ikke at ændre på 
kostbeløbet fra forældre. Der indsættes link til 
ministeriets definitioner af lejrskoler mm. Udgifter til 
ekskursioner, lejrskoler og skolerejser I Bårne- og
Undervisningsministeriet

3.
17.10 —
17.20

Elever med høj intelligens (O,D)
Mette orienterer lidt om hvad man skal 
forholde sig til og hvordan man kan arbejde. 
Drøftelse af skolens indsatser + evt. input 
fra SB til arbejdet

Udsættes til næste gang

4.
17.20-
17.50

Principper for klassesammenlægning (D) 
Bilag

Kasper orienterede og punktet blev drøftet.

mailto:Kongeskaerskolen@brk.dk


5.
17.50 -
18.10

Sorg-kriseplan mm. (0,D)
Orientering og drøftelse 
Bilag

Kasper orienterede og punktet blev drøftet.

6.
18.10-
18.25

(Kort) Nyt fra:
a. Formand
b. Medarbejdere
c. Elever
d. Ledelsen
e. øvrige medlemmer

a. Mødet med skolechefen blev desværre aflyst
b. Vi har gang i mange juleaktiviteter.
Vi er ved at være klar til at få planlagt vores prøveperiode, 
der ligger mellem vinterferie og påske.
c. Der er fælles elevråd på mandag.
9.kl. sidste skoledag fælles på ø-plan er lukket ned, så 
der skal arbejdes på et alternativ.
Mødet i Århus handlede om hvordan man kan få et bedre 
fælleselevråd, og der vil komme noget vejledning til det på 
mandag.
d. Skolechefen er langtidssygemeldt, hvilket kan mærkes i 
forhold til nogle processer og beslutninger der skal 
træffes.
Vi har brug for input fra skolebestyrelsen til hvordan vi kan 
evaluere ringetiderne.
Affaldssortering træder i kraft hos os på skolen pr. 1/1-25. 
Vi laver kompetenceudvikling i temaet 
deltagelsesdidaktikker, der skal afprøves i 
prøvehandlingsperioden.
e. Intet nyt

7.
18.25-
18.30

Eventuelt og punkter til kommende 
møder

Næste møde: Elever med høj intelligens. Input til hvordan 
vi kan evaluere ringetiderne. Kan vi file på 
skolebestyrelsens mødelængde?
Er der en opmærksomhed på det psykiske arbejdsmiljø i 
SFO - svaret er JA.


